
Herlevhuse, Herlev Hospital og ”brummelydene”  
 
Herlevhuse, april 2019 
 
Kære Torben 
 
Nu begynder foråret for alvor, og vores beboere her i Herlevhuse er begyndt at gå i 
haven. 
Jeg har allerede fået de første henvendelser fra beboerne om støjen/brummelydene 
fra hospitalet. 
Du kan se af nedenstående, at vi var i kontakt med hinanden september 2018. 
 
Når vi går en tur på hospitalets område, mener vi støjen kommer fra 
ventilationsanlægget, men du har nok større viden og kompetence end os. 
 
Kan du sende mig lidt nyt info om støjårsagerne, og hvornår vi kan regne med, at de 
"forsvinder"? 
Jeg skal udgive et HerlevhuseNyt blad her sidst i april, så jeg håber du kan få tid til at 
svare før eller lige efter påske; på forhånd tak! 
 
venlig hilsen 
Frede Ravn 
 

Kære Frede 
 
Herlev Hospital pågår med at få udarbejdet en støjmåling af den oplevede støjgene. 
 
Når denne støjmåling foreligger, vil vi vurdere sagen herefter for hvilke tiltag som 
efterfølgende skal ske. 
 
Støjmålingen skal være afsluttet primo Maj 2019 
 
Med venlig hilsen 
Torben Jarlholm-Jensen 
Driftschef Drift og Teknik 
 

 


